
 

 

 

 

 

 

 

PASVALIO RAJONO SAVIVALDYBĖS  

TARYBA 
 

BIUDŽETO, EKONOMIKOS IR KAIMO REIKALŲ KOMITETAS TEISĖTVARKOS IR VISUOMENINIŲ ORGANIZACIJŲ KOMITETAS 

POSĖDŽIO PROTOKOLAS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 
 

TEISĖTVARKOS IR VISUOMENINIŲ ORGANIZACIJŲ KOMITETAS 

 

2018-01-30 Nr. T3-1 

Pasvalys 

 

Posėdis įvyko 2018 m. sausio 30 d. 15.00–16.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – komiteto pirmininkas Povilas Balčiūnas. 

Posėdžio sekretorė – Savivaldybės mero padėjėja Milda Jarašūnienė. 

Dalyvavo: Stasys Vainauskas, Zenonas Zimkus, Vladas Vitkauskas; Nijolė Matulienė, 

Rimas Želvys; 

Gintautas Gegužinskas, Savivaldybės meras; Paulius Petkevičius, Savivaldybės 

administracijos direktoriaus pavaduotojas; Dalė Petrėnienė, Finansų skyriaus vedėja. 

Nedalyvavo: Helena Simonaitienė (dėl darbo), Neringa Trinskienė (dėl ligos). 

Kvorumas yra, dalyvavo 5 komiteto nariai iš 7. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės 2018 metų biudžeto patvirtinimo. 

 

1. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės 2018 metų biudžeto patvirtinimas. 

P. Balčiūnas, posėdžio pirmininkas, pristatė informaciją apie sprendimo projektą. 

Kalbėjo D. Petrėnienė, Finansų skyriaus vedėja, argumentavo.   

Z. Zimkus, komiteto narys, pateikė klausimus. 

D. Petrėnienė, Finansų skyriaus vedėja, atsakė į pateiktus klausimus. 

Pasisakė G. Gegužinskas, Savivaldybės meras. 

Z. Zimkus, komiteto narys, pateikė klausimą. 

G. Gegužinskas, Savivaldybės meras, atsakė į pateiktą klausimą. 

Pasisakė D. Petrėnienė, Finansų skyriaus vedėja. 

S. Vainauskas, komiteto narys, pateikė klausimą. 

D. Petrėnienė, Finansų skyriaus vedėja, atsakė į pateiktą klausimą. 

Pasisakė: Z. Zimkus, komiteto narys; G. Gegužinskas, Savivaldybės meras; D. Petrėnienė, 

Finansų skyriaus vedėja. 

Z. Zimkus, komiteto narys, pateikė klausimą. 

D. Petrėnienė, Finansų skyriaus vedėja, atsakė į pateiktą klausimą. 

Pasisakė: P. Balčiūnas, posėdžio pirmininkas; G. Gegužinskas, Savivaldybės meras; Z. 

Zimkus, komiteto narys; S. Vainauskas, komiteto narys; R. Želvys, komiteto narys. 

Vyko diskusija, komiteto nariai išsakė savo nuomones. 

Kalbėjo D. Petrėnienė, Finansų skyriaus vedėja. 

Pasisakė: P. Balčiūnas, posėdžio pirmininkas; D. Petrėnienė, Finansų skyriaus vedėja. 

P. Balčiūnas, posėdžio pirmininkas, pateikė klausimą. 

D. Petrėnienė, Finansų skyriaus vedėja, atsakė į pateiktą klausimą. 

S. Vainauskas, komiteto narys, pateikė klausimą. 

D. Petrėnienė, Finansų skyriaus vedėja, atsakė į pateiktą klausimą. 

V. Vitkauskas, komiteto narys, pateikė klausimą. 

 



 

 
D. Petrėnienė, Finansų skyriaus vedėja, atsakė į pateiktą klausimą. 

Pasisakė: R. Užuotas, Savivaldybės administracijos direktorius; Z. Zimkus, komiteto narys. 

P. Balčiūnas, posėdžio pirmininkas, komiteto narių klausė nuomonės svarstomu klausimu.  

Pasisakė: D. Petrėnienė, Finansų skyriaus vedėja; G. Gegužinskas, Savivaldybės meras. 

Z. Zimkus, komiteto narys, pateikė klausimą. 

D. Petrėnienė, Finansų skyriaus vedėja, atsakė į pateiktą klausimą ir pasisakė. 

Pasisakė: P. Balčiūnas, posėdžio pirmininkas; D. Petrėnienė, Finansų skyriaus vedėja; Z. 

Zimkus, komiteto narys; G. Gegužinskas, Savivaldybės meras; S. Vainauskas, komiteto narys. 

NUSPRĘSTA. Iš esmės pritarta, teikti tolimesniam svarstymui, prieštaraujančių dėl 

sprendimo projekto svarstymo – nebuvo. 

Pasisakė komiteto nariai. 

 

Komiteto posėdžio turinys – garso įraše. 

Komiteto posėdžio garso įrašas reglamento nustatyta tvarka saugomas 1 metus. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                            Povilas Balčiūnas  

 

 

 

Posėdžio sekretorė                              Milda Jarašūnienė 


